
Zápis zjednání Sportovní komise (SK)
Termín a místo zasedání: úterý 16.11. 2021 od 18:00h, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň

Přítomni členové: Ladislav Barták -  předseda, Hana Chaloupková, Bronislav Horák, Eva 
Šabatová, Marek Nosek

Omluveni členové: Jindřiška Baláková

Neomluveni členové: Jozef Sedláček

Přítomni hosté: ne

Program jednání:
1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
2. Žádost o změnu dotace Judo Kata
3. Žádost o změnu dotace Provo Brno
4. Průběh příprav na akci Sportovec Líšně 2021
5. Zadání inzerátu na Silvestrovský pochod
6. Diskuse

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
Jednání bylo zahájeno v 18:10 hodin, přítomni byli 4 Členové , komise je usnášeníschopná, navržený 
program by, schválen všemi hlasy.
2. Žádost o změnu dotace Judo Kata Brno
Předseda seznámil členy s žádostí o změnu určení dotace 5 000,- Kč ze startovného na nájemné. 
Proběhlo hlasování s výsledkem 5 hlasů pro doporučení této změny.
3. Žádost o změnu dotace Provo Brno
Předseda seznámil členy s žádostí o změnu určení dotace 30 000,- Kč z letního soustředění na 
startovně nebo mzdy trenérů. Proběhlo hlasování s výsledkem 5 hlasů pro doporučení této změny 
s určením na startovně.
4. Průběh příprav na akci Sportovec Líšně 2021.

1. Propagace bude provedena v prosincovém vydání Líšeňských novin.
2. Předseda komise seznámí, členy komise s ochotou Provo Brno vystoupit na vyhlášení s třemi 

pětiminutovými vystoupeními..
3. B.Horák informoval ostatní s ochotou ZUŠ na dvě vystoupení.
4. Sokol je ochoten k jednomu vystoupení informovala H.Chaloupková.
5. Okruh možných moderátorů byl rozšířen o herce Junáka.
6. Předsedou byla zjištěna možnost sponzora na vystoupení - koncert dětské hudební skupiny -  

20 000,- Kč -  byla ale vyslovena obava se zrušením vystoupení z důvodu šíření viru. 
Předseda zjistí podmínky storna.

7. Byla zjištěna možnost spolupráce s panem Breicetlem -  je ochoten spolupracovat.
4. Zadání inzerátu na Silvestrovský pochod
Předseda seznámil členy s telefonátem s ředitelem KCL v uplynulém týdnu. Bylo domluveno, že 
zadání inzerátu bude konzultováno s panem starostou.
5. Diskuse -  proběhla debata o budoucím povolebním zapojení současných členů do činnosti 
sportovní komise.
6.18.40 Závěr. Zapsal: Ladislav Barták


